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2019-061 

 

Valg af ordstyrer 

Jakob Søborg valgt. 

2019-062 

 

Meddelelser fra,  

Formanden gør opmærksom på en artikel om at maskinmesterskolen vil leje 

Kathøjskolen pr. 1.8.2021. Punktet debatteres, og der var en vis undren over 

udmeldingen i artiklen. Bestyrelsen føler sig tilsidesat og er frustrerede over, hvordan 

man får Kathøjskolens 1500 m2 til at passe ind i børnehavens 400 frigjorte m2. Desuden 

hvordan man får tilstrækkelige udearealer, og hvornår man i øvrigt bliver inddraget i 

planerne for den fysiske sammenlægning. 

Skoleledelsen.  

Vi får besøg af direktøren på næste P-møde den 10. december, og bestyrelsen får besøg 
på deres næste møde den 28. januar, hvor der bliver mulighed for at stille opklarende 
spørgsmål. 

Elevtallet er på 113 elever, 55 indskrevet på Svallerup og 59 på Kathøj. Fraværet blandt 
medarbejdere er gennemsnitlig på 4,3% for året.  Fraværet blandt de store elever på 
Kathøj er steget til 8,8 %, hvilket er vokset i forhold til sidste år (gennemsnit på 7,3 %).  
Der er ansat en ny lærer som tiltræder pr. 1. Januar 2020, og der er opslået en 
pædagogstilling. Vi er i gang med en større undersøgelse om professionel kapital. 
Vi skal se på, hvordan vi mindsker taxa-transportudgifterne, da der skal spares 600.000 

årligt på området. 

UU vejleder Bente Kjær Olsen stopper, efter 11 år med tilknytning til Kathøj, umiddelbart 
bliver det Steffen Koldsted der kommer til at varetage nogle af hendes opgaver. 
 
Afdeling Svallerup 
Vores SFO er nyopstartet, og fungerer tilfredsstillende. Vi har været i dialog med 

personalet angående ændrede arbejdstider, og de har medvirket til at byde ind på nye 
arbejdstider og skabe mening. Pt er der 17 elever i SFO, hvilket er lidt flere end tidligere. 
 
Der foregår rigtig mange fine arrangementer på skolen, som alle på hver sin måde 
bidrager til social, personlig og faglig trivsel. Fx. Biografture, teater på skolen, 
vidensdeling ved morgenstund, historiefortælling, julestue hos Grethe og SKAK event 
(film fremvises). Samtidigt foregår der virkelig meget god undervisning. 

 
I december måned er der juleri på skolen, som alt i alt bidrager til traditionernes 
betydning og kultur for eleverne. 
 
Snart skal vi have den første dag med kursus i miljøterapi, hvilket giver god menig i 
forhold til elevprofilerne på skolen.  

Der har været en klage over taxaholdepladserne. I den sammenhæng er børnehavens P-
pladser blevet flyttet. 
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Afdeling Kathøj  
Vi har fået 5 nye elever den sidste måned, hvilket udfordrer de klasser, der skal tage en 
ekstra elev.  
Klubaftnerne er fortsat velbesøgte og en stor succes. 

 
Brobygning er gennemført i de sidste 4 uger, både i Slagelse, Kalundborg og Holbæk. 17 
elever var tilmeldte, nogle enkelte dage, andre en hel uge. Der er flere elever, der er 
startet i arbejdspraktik, nye aftaler bla. med Normal og Meny. 
SSP arrangement i torsdags, alle elever deltog af 2 timers varighed. Emnet var 
kriminalitet versus konsekvens. 
 

Morgenmad ordningen startede d. 4. november. Der er brød og morgenmadsprodukter og 

både elever og køkkenpersonale er meget positive. Det foregår i en hyggelig og god 
atmosfære, og det giver en god start på dagen.  
 
Vi har netop afsluttet projektopgaven, hvor alle elever skal lave en opgave om et fælles 
emne. Emnet var ”Sundhed” og der var mange gode eksempler på tolkninger af dette. 
Nogle elever lavede skriftlige opgaver på 10 sider og andre var mere praktiske i deres 

tilgang. I team K blev der arbejdet med papmache og ler. Et fint billede på, hvordan den 
samme opgave bliver løst på forskellige måder med hensyn til elevernes 
funktionsniveauer. Team Q lavede et større projekt som var en ubåd i stor størrelse, og 
den er blandt andet blevet brugt til historiefortælling af Jørn Birkebæk på afdeling 
Svallerup. Vi er ved at afslutte en travl tid med mange status møder. 
 
Afdeling Stu 

Perioden med en medarbejder mindre er evalueret. Medarbejderne udtrykker, at Teamet 
er ”rykket tættere sammen”, er blevet tydeligere på rammer og grænser og følger sig 
stærkere som team. – Dette kan man holde til, fordi man ved, at det kun er en kortvarig 

periode. 
  
Vi har en elev fra CSU i praktik. En to-sproget som virkelig er motiveret for det faglige. 
Det smitter af på andre og det skaber en god energi og succes på de faglige linjer. 

  
Stu tager i december på ekskursion med overnatning i år til Århus, hvor der både er et 
kulturelt og undervisningsrettet plan samt fokus på det sociale. 
  
Der er besluttet en fælles kursusdag for Stu-teamet, til februar 2020, som kan skabe 

fælles sprog, fælles retning og behandlingstilgang.  
 
Bestyrelsesmøder 2019/2020: den 28. januar 20, den 24. marts 20, den 26. maj 20. 

2019-063 Budgetopfølgning 1.12.2019 Regnskabet ser ud som sidst, dvs. et større overskud, der 

forventes overført til næste år. 

2019-064 Orientering fra elevråd,  

På Kathøj har der ikke været møde siden sidst. På Svallerup vandt klasserådet 5.000 kr i 

konkurrencen der var udskrevet af Børne & Ungeudvalget. Desuden vil klasserådet gerne 

arbejde med, hvordan man kan være en god kammerat.  

2019-065 AULA og Sikkerhedsbrist. Der er stadig indkøringsproblemer og ikke alle er fortrolige 

endnu. Der har været et landsdækkende sikkerhedsbrist som også har ramt vores skole, 
hvor 3 elever har været ramt. Så vidt vides har det ikke haft nogen betydning.  

2019-066 Hvad er der sket med de unge, der gik ud i skoleåret 2018/19.  

Fremadrettet vil vi følge op på elevernes uddannelsesvalg. Punktet er taget til 

efterretning. 
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Kathøj Svallerup skole 

2019 

Uddannelsesvalg % 

EUC 39 

STX 11 

Efterskole 6 

FGU 17 

STU 27 
 

2019-067  

2019-068 Beslutning om princip for mobiltelefoner i skolen 
Medudvalget har behandlet punktet og er kommet med tilføjelser: Medudvalget pointerer 
fælles fodslag, og at det er vigtigt, at eleverne ikke tager billeder i skolen af andre 

personer. Desuden bør de voksne vise et godt eksempel.   
Forslaget indstilles som princip. 

2019-069 Orientering. Nyt bestyrelseskurser, fælles dag m.v. 

Kommunen vil i løbet af foråret udbyde fælles bestyrelseskurser. Det behandles på et 

kommende møde. 

2019-070  Eventuelt 
Punkter til næste gang (vi mødes kl. 17): 

Overleveringer mellem afdelinger 
Besøg fra Børne og Ungedirektør 
Formandens beretning 

   
 Referat oplæst og underskrevet 
 


